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Saksliste: Ok 

Orientering: Orientering om Solhøgda av Ordfører og teknisk sjef.  
Ordfører forteller at 50 mil er avsatt i økonomiplanen. Teknisk sjef sier at vi 
må finne ut hva som skal gjøres! Gjort noe, og det har ikke vært lekkasje 
siden! 
Kartlegging på gang! 

Ordfører sier vi kan ikke ha det slik som det er. Har høyeste prioritet. 
Eldrerådet mener det tar alt for lang tid, og ber om å bli orientert om det 
videre arbeid! 
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Saksliste: 
 
Sak nr. Sakstittel  
005/20 Godkjenning av protokoll  

006/20 Høring: Tildelingskriterier helse og omsorgstjenester 
Flakstad kommune 

 

 
 
  



005/20: Godkjenning av protokoll 
 
Møteprotokollen fra forrige møte godkjennes slik den foreligger. 
 
 
10.02.2020 Eldrerådet  
Endring: Fra adm.møtte - rådmann. Rådmann strykes da han ikke møtte. 

 
Rådmannens innstilling og tilleggsforslag enstemmig vedtatt. 

 
ELD - 005/20 Vedtak: 
Endring: Fra adm.møtte - rådmann. Rådmann strykes da han ikke møtte. 

Møteprotokollen godkjennes slik den foreligger med endring. 
 
 
 
 

006/20: Høring: Tildelingskriterier helse og omsorgstjenester 
Flakstad kommune  
 
Rådmannens innstilling: 
Legges fram for Eldrerådet uten innstilling. 

 
 
10.02.2020 Eldrerådet  
 
Forslag til uttalelse fra Flakstad eldreråd ang. tildelingskriterier helse og omsorgstjenester. 
 
En hensikt med denne oversikten skal være: 
Brukerne skal kunne enkelt slå opp og se hvilke tiltak de har lovpålagt rett til. 
Eldrerådet vil  bemerke at eldre må være «oppegående« for å finne fram i denne oversikten 
på 60 sider. 
Mange eldre har liten kompetanse i bruk av PC. 
De fleste i denne aldersgruppen trenger også rikelig med tid for å få informasjonen med seg. 
En enkel brosjyre ville kanskje gjøre mer nytte. 
Det aller beste ville  nok være  hjemmebesøk  i trygge og rolige omgivelser. Gjerne sammen 
med slektning eller nær venn. 
Det er også viktig at vi vet hvem i kommunen vi skal henvende oss til for å få 
hjelp/informasjon. 
Infomøter tilrettelagt for eldre vil sikkert også være til nytte . 
Helse/hjemmehjelpsektoren har dyktige folk. De kjenner også mange eldre godt gjennom sitt 
arbeid. De ville sikkert kunne gi relevant informasjon. 
Eldrerådet ser det som svært viktig at informasjonen når dem som trenger hjelp. Det nytter 
ikke med gode planer dersom de ikke når ut til brukerne!  
 
Langtidsopphold på sykehjem - Tjenestens innhold : 
Tilbud om å delta på sosiale aktiviteter ved institusjonen  
Eldrerådet vil påpeke viktigheten og  nødvendigheten av sosiale aktiviteter. 
Det kommer ikke fram hvem som har ansvaret for at slike aktiviteter fins. 
Etter vår mening skal det være tilbud om aktiviteter hver dag. 
Korte og varierte tilbud tilpasset beboerne. 
Men det må heller ikke bli for mye slik at det føles stressende. 
Eldrerådet har tidligere påpekt at Solhøgda bør ha egen aktivitør. Tidligere hadde Solhøgda 



arbeidsstue. 
 Det bør være et mål at beboerne kommer seg ut på tur en gang i blant. 
Vi mener at trening er viktig for helsa. Daglig enkel trimm ville kanskje gi stor helsegevinst. 
Vi har også hørt at sang kan være godt egnet i eldreomsorgen.    
 Vi kan også se for oss hjelp fra frivillige . 
Bak hver maske på sykehjem sitter det et menneske som ikke roper høyt om sine behov. De 
krever ikke så mye! 
Livskvalitet handler om mer enn mat og seng! 
Er kriteriene for å få plass på sykehjem i Flakstad for  høye?  
Hva betyr reformen - Leve hele livet - for beboere på sykehjem? 
 
Helsetjenester i hjemmet. Hjemmetjenesten. Dette forventer vi av deg: 
Du sørger for at  veien er framkommelig og trygg uansett årstid. 
Vinterstid kan dette være svært vanskelig  for mange eldre og andre brukere med 
funksjonshemming. 
Vi ser for oss at mange vil ha behov for hjelp! Det være seg snømåking eller sandstrøing.  
Eldrerådet kunne tenke seg: Vaktmester for eldre. 
Denne ville kunne bistå med mange gjøremål som det er vanskelig å klare på egen hånd. 
Dette ville kunne øke trygghetsfølelsen dersom det var en vaktmester å henvende seg til – 
ikke minst i uvær! 
Det vil harmonere godt med målsettingen om at eldre skal bo hjemme lengst mulig. Og 
særlig siden kriteriene for å få plass på sykehjem er «høye». 
 
Ellers har Flakstad kommune mange gode tiltak. 

 
Forslaget enstemig vedtatt. 
 
ELD - 006/20 Vedtak: 
 
Uttalelse fra Flakstad eldreråd ang. tildelingskriterier helse og omsorgstjenester. 
 
En hensikt med denne oversikten skal være: 
Brukerne skal kunne enkelt slå opp og se hvilke tiltak de har lovpålagt rett til. 
Eldrerådet vil  bemerke at eldre må være « oppegående « for å finne fram i denne oversikten 
på 60 sider . 
Mange eldre har liten kompetanse i bruk av PC. 
De fleste i denne aldersgruppen trenger også rikelig med tid for å få informasjonen med seg. 
En enkel brosjyre ville kanskje gjøre mer nytte. 
Det aller beste ville  nok være  hjemmebesøk  i trygge og rolige omgivelser. Gjerne sammen 
med slektning eller nær venn. 
Det er også viktig at vi vet hvem i kommunen vi skal henvende oss til for å få 
hjelp/informasjon. 
Infomøter tilrettelagt for eldre vil sikkert også være til nytte . 
Helse/hjemmehjelpsektoren har dyktige folk. De kjenner også mange eldre godt gjennom sitt 
arbeid. De ville sikkert kunne gi relevant informasjon. 
Eldrerådet ser det som svært viktig at informasjonen når dem som trenger hjelp. Det nytter 
ikke med gode planer dersom de ikke når ut til brukerne!  
 
Langtidsopphold på sykehjem - Tjenestens innhold : 
Tilbud om å delta på sosiale aktiviteter ved institusjonen  
Eldrerådet vil påpeke viktigheten og  nødvendigheten av sosiale aktiviteter. 
Det kommer ikke fram hvem som har ansvaret for at slike aktiviteter fins. 
Etter vår mening skal det være tilbud om aktiviteter hver dag. 
Korte og varierte tilbud tilpasset beboerne. 
Men det må heller ikke bli for mye slik at det føles stressende. 
Eldrerådet har tidligere påpekt at Solhøgda bør ha egen aktivitør. Tidligere hadde Solhøgda 
arbeidsstue. 



 Det bør være et mål at beboerne kommer seg ut på tur en gang i blant. 
Vi mener at trening er viktig for helsa. Daglig enkel trimm ville kanskje gi stor helsegevinst. 
Vi har også hørt at sang kan være godt egnet i eldreomsorgen.    
 Vi kan også se for oss hjelp fra frivillige . 
Bak hver maske på sykehjem sitter det et menneske som ikke roper høyt om sine behov. De 
krever ikke så mye! 
Livskvalitet handler om mer enn mat og seng! 
Er kriteriene for å få plass på sykehjem i Flakstad for  høye?  
Hva betyr reformen - Leve hele livet - for beboere på sykehjem? 
 
Helsetjenester i hjemmet. Hjemmetjenesten. Dette forventer vi av deg: 
Du sørger for at  veien er framkommelig og trygg uansett årstid. 
Vinterstid kan dette være svært vanskelig  for mange eldre og andre brukere med 
funksjonshemming. 
Vi ser for oss at mange vil ha behov for hjelp! Det være seg snømåking eller sandstrøing.  
Eldrerådet kunne tenke seg: Vaktmester for eldre. 
Denne ville kunne bistå med mange gjøremål som det er vanskelig å klare på egen hånd. 
Dette ville kunne øke trygghetsfølelsen dersom det var en vaktmester å henvende seg til – 
ikke minst i uvær! 
Det vil harmonere godt med målsettingen om at eldre skal bo hjemme lengst mulig. Og 
særlig siden kriteriene for å få plass på sykehjem er «høye». 
 
Ellers har Flakstad kommune mange gode tiltak. 
 
 
 
 
 
 


	Saksliste:

